



**Application Form for Upper Class (K3)**

**2023-2024 Academic Year Admission (child born on or before 31<sup>st</sup> December 2018)**

Applied for :  AM session  PM session  AM or PM (School Use Only)  
 (please✓) Application No. : \_\_\_\_\_

Student Name: (English) \_\_\_\_\_  
 Surname Given Name

(Chinese) \_\_\_\_\_

Sex: \_\_\_\_\_ Place of Birth: \_\_\_\_\_ Age: \_\_\_\_\_

Date of Birth: \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ Birth Certificate No.: \_\_\_\_\_  
 (DD/MM/YYYY)

Nationality: \_\_\_\_\_ Home Tel. No.: \_\_\_\_\_

Residential Address (Hong Kong): \_\_\_\_\_



* BLOCK letters please		Father's Particulars	Mother's Particulars
Parents' Particulars	Name (English)		
	(Chinese)		
	HKID Card No.		
	Occupation		
	Mobile No.		
	Office Tel. No.		
	Email Address		

Name of other children (if any) 1) \_\_\_\_\_ (age) \_\_\_\_\_ (School Name) \_\_\_\_\_  
 2) \_\_\_\_\_ (age) \_\_\_\_\_ (School Name) \_\_\_\_\_

How did you hear about our school? \_\_\_\_\_

**Remarks:** Please fill in this form in **BLOCK** letters and return either **by post or by hand to the school office on or before 18<sup>th</sup> February 2023 (Saturday). Interview will be held in March 2023. Parents will also be informed by post.**

Please submit the completed application form together with the following documents:

- 1) Photocopies of Birth Certificate & Immunization Record (including the front page)
- 2) A **non-refundable application fee of HK\$40** by cheque made payable to "Kingsful Development Limited". Please write down your child's name on the back of the cheque.
- 3) **One** recent photograph (1.5" x 2") attached to the application form.
- 4) **Five** stamped self-addressed (Hong Kong address) envelopes (4 with HK\$2.20 stamps size approx. 220mm x 110mm (DL) and 1 with HK\$7.30 stamps size approx. 229mm x 324mm (A4)). Please write down your child's name on the bottom of left hand corner.

**Application without enclosing any of the above-mentioned documents will be considered as late submission.**

For School Use Only	Original Documents (cross-checking purpose only)	Copy Documents	Pending Documents
Birth Certificate			
Immunization Record			

Submission Date: \_\_\_\_\_ Receipt No.: \_\_\_\_\_

Date & Time of Interview: \_\_\_\_\_ Admission Date: \_\_\_\_\_

**APPLICATION DEADLINE: 18<sup>th</sup> February 2023 (Saturday)**



## 幼高班 (K3) 入學申請表

2023-2024 學年入學 (2018 年 12 月 31 日或之前出生子女)

請選擇 (✓):  上午班  下午班  上午班或下午班均可

(由學校填寫)

申請編號: \_\_\_\_\_

學生姓名: (英文) \_\_\_\_\_

姓氏

名字

(中文) \_\_\_\_\_

性別: \_\_\_\_\_ 出生地點: \_\_\_\_\_ 年齡: \_\_\_\_\_

出生日期: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ 出生證明書號碼: \_\_\_\_\_  
(日/月/年)

國籍: \_\_\_\_\_ 住宅電話號碼: \_\_\_\_\_

居住地址 (香港): \_\_\_\_\_



貼上學生近照  
(1.5" x 2")

\* 須以正楷填寫

		父親資料	母親資料
家長資料	姓名 (英文)		
	(中文)		
	身份證號碼		
	職業		
	手提電話號碼		
	公司電話號碼		
	電郵		

兄弟姊妹姓名: 1) \_\_\_\_\_ (年齡) \_\_\_\_\_ (就讀學校) \_\_\_\_\_

2) \_\_\_\_\_ (年齡) \_\_\_\_\_ (就讀學校) \_\_\_\_\_

從甚麼途徑認識本校? \_\_\_\_\_

**備註: 請以正楷填寫本申請表並於 2023 年 2 月 18 日 (星期六) 或之前, 郵寄或親身交回校務處, 面試將於 2023 年 3 月舉行, 並會另函以郵遞方式通知家長。**

下列文件必須連同填妥的申請表一併遞交:

- 1) 出生證明書及免疫接種記錄 (須包括針咭封面及接種記錄) 的影印本。
- 2) **報名費用為港幣四十元正**, 須以支票繳交, 抬頭請寫『Kingsful Development Limited』, 背面並須寫上學生姓名。**報名費不設退款。**
- 3) **一張**近照 (1.5" x 2") 須貼在本申請表上。
- 4) **五個**寫上「回郵地址」的信封 (四個約 220 x 110 毫米的信封 (DL) 貼上面值二元二角郵票和一個約 229 x 324 毫米的信封 (A4) 貼上面值七元三角郵票), 信封左下角須寫上學生姓名。

**所有申請如有遺漏以上任何文件, 將被視作逾期申請。**

由學校填寫	正本 (只供檢閱)	副本	尚欠文件
出生證明書			
針咭 (包括封面)			

遞表日期: \_\_\_\_\_ 收據號碼: \_\_\_\_\_

面試日期及時間: \_\_\_\_\_ 入學日期: \_\_\_\_\_

**截止申請日期: 2023 年 2 月 18 日 (星期六)**